
FASTIES OVER STUDEREN TIJDENS
CORONACRISIS 

TIJMEN ZEGERS (18)

 
Eerstejaars studente Lisa Rooijendijk vertelt: “Een
studie beginnen in deze bijzondere tijd is apart. Ik
verwachtte dat je met meer mensen in contact
kwam, ondanks het virus. Nu voelt het minder
persoonlijk, omdat je de hele dag achter het
scherm van je laptop zit.”  

De HAN biedt wel fysiek les aan voor eerstejaars.
Voor Lisa is dit één keer in de week. “Mijn klas is
opgedeeld in drie groepen. Elke groep bestaat uit
drie projectgroepen. Hier heb ik goed contact mee.
De andere studenten zie ik eigenlijk nooit. Van de
docenten zie ik voornamelijk Jacqueline, Joris en
Vincent op school. Verder is er weinig contact met
andere docenten, alleen als je online een vraag
hebt of via de mail een bericht krijgt.”  Lisa mist
daarin het contact nog niet, omdat de studie haar
momenteel nog goed afgaat. Volgens Lisa is de
stap om vragen te stellen misschien groter, als je
wel hulp nodig hebt. 
Afhankelijk van het vak geven docenten op een
verschillende manier online les. De meeste vakken
worden wel live gegeven. De docent geeft
toelichting bij de PowerPoint. Bij OFM bereid je het
college voor. In de les kan je vragen stellen of
doen we een quiz. Bij bedrijfskunde bereid je de
les voor aan de hand van kennisclips. Ook hierbij
geeft de docent eigen voorbeelden. Naar mijn
mening proberen docenten het in deze tijd goed te
regelen. "Zo kan ik mijn slb’ er bijvoorbeeld altijd
appen als ik een vraag heb.”

" Ik kan mijn slb'er altijd appen als
ik een vraag heb"

Lisa is lid geworden van SV FAST, maar waarom?
Op deze manier voelt ze zich toch extra betrokken
bij de opleiding. 

LISA ROOIJENDIJK (17)

Hoe ervaren FASTies studeren tijdens de coronacrisis? En wat zijn volgens hen tips om
gemotiveerd colleges te volgen? In dit artikel komen vier studenten uit alle studiejaren aan het
woord.

Tijmen is tweedejaars student en dit jaar lid van de
promocommissie binnen onze studievereniging. Hij
vertelt over het verschil tussen de online lessen
van vorig jaar en dit jaar.

“Momenteel kon ik nog niet naar veel
activiteiten vanwege corona, maar ik spreek
sneller met klasgenoten af die ook lid zijn. Je
hebt meer verbinding. Verder verwacht ik van
mijn studentenleven niet heel veel door de
huidige omstandigheden.”

TIP: Van een relaxte luie stoel naar een goede
bureaustoel, helpt Lisa in ieder geval om beter
te studeren. Hou een planner bij en probeer niet  
af te dwalen naar je telefoon.

"Het grootste verschil is vooral dat vorig jaar alles
heel nieuw was. Iedereen moest toen in een korte
tijd wennen aan de nieuwe manier van studeren. Er
ging soms iets mis in de communicatie. Het eerste
jaar vond ik dat niet erg, omdat je meer bezig bent
met het leren voor toetsen. Mijn motivatie nam
steeds meer af. In het begin zat ik nog in het
schoolritme, omdat een groot deel van het eerste
jaar nog fysiek was. Daar hebben we geluk mee
gehad.”



Het tweede jaar werken studenten veel in
groepsverband. Volgens Tijmen is het
belangrijk dat je goed met de groep
communiceert en digitaal afspreekt. “Onze klas
is dit jaar grotendeels hetzelfde gebleven. Ik
vind dat fijn, want het is lastig om nieuwe
mensen te leren kennen online en we zijn een
hechte klas.”

Voordelen
“Het voordeel van online les is natuurlijk dat je
minder vroeg op hoeft te staan. Daarnaast gaat
het werken aan opdrachten makkelijker voor
mij.” Het contact tussen de student en docent
vindt Tijmen ook beter. “Docenten zijn de hele
dag actief op Teams, waardoor je snel een
reactie krijgt op je bericht.” “Het is voor
studenten niet makkelijk om productief te
blijven als er veel digitale lessen zijn", zegt
Tijmen. Tijmen geeft als TIP om te kijken welke
doelstellingen je wilt behalen om jezelf daartoe
te zetten. “Probeer niet te lui te worden en ga
niet je lessen vanuit je bed volgen, maar blijf
het ritme van school aanhouden. “

"De activiteiten georganiseerd
vanuit SV FAST helpen mij om te
relaxen. "

Tijmen zegt: “De activiteiten georganiseerd
vanuit SV FAST helpen mij om te relaxen. Ik
vind het leuk om voor de commissie bezig te
zijn. Er is genoeg te doen en je blijft op deze
manier verbonden.“

Marleen is derdejaarsstudente en loopt momenteel
stage bij Kalorama. Kalorama is een
zorgorganisatie die zich richt op mensen met een
specifieke zorgvraag, zoals mensen die doof en
blind zijn.

“Ik mag nog fysiek aanwezig zijn op stage,
aangezien facilitair er altijd is. Operationele
inkopers beheren de voorraad van persoonlijke
beschermingsmiddelen en er zijn veel
crisisoverleggen. De voorzieningen voor
medewerkers zijn niet optimaal om thuis te werken.  
Je ziet wel meer vergaderingen nu via Teams of ze
worden uitgesteld.”

MARLEEN ROMKEMA (21)

Elke student werkt tijdens de stage aan een
stageopdracht en werkt mee bij een afdeling.
Marleen moet de behoeften onderzoeken van
medewerkers voor het servicepunt. Hoe kunnen ze
medewerkers het beste informeren over vragen of
klachten? Hoe kan het servicepunt het beste
worden ingericht? “Het is erg leerzaam om in deze
tijd stage te lopen. Voor mijn opdracht moet ik
medewerkers interviewen. Alleen de zorg staat
onder druk, waardoor de prioriteit van
medewerkers niet ligt bij het beantwoorden van
vragen over het servicepunt. Dit kan een nadeel
zijn van deze tijd. Daarnaast heb ik al veel
verschillende werkzaamheden gedaan, zoals het
maken van een kerstmagazine, genaamd &K
(Kalorama).  Ook heb ik voor alle vergaderruimtes
berekend hoeveel personen aanwezig mogen zijn.“



"Het voelt als een warm bad om
hier stage te lopen."

“Het voelt als een warm bad om hier stage te
lopen, medewerkers ondersteunen elkaar, dat is
erg fijn. Ze waarderen dat je er bent.” 

Marleen is gevraagd: “Stel je had vorig jaar de
mogelijkheid om online lessen te volgen, hoe kijk
je daar nu tegenaan? “  
“Vorig jaar zou ik na een avondje stappen de les
zeker online volgen. Het leek me fijn voor de
flexibiliteit, maar nu mis je de sociale contacten.
Online lessen volgen geeft vrijheid. Het maakt
niet uit waar je de les volgt. Ik denk dat online les
de toekomst is en blijft.” 

Marleens TIP om gemotiveerd te blijven tijdens
het studeren is om op tijd op te staan en je klaar
te maken voor de dag. “Door de online lessen leer
je andere kanten van docenten kennen. De
creativiteit komt naar voren. De ene docent maakt
filmpjes en de ander spreekt een PowerPoint in.
De online lessen live waren voor mij wel het
prettigst, aangezien je meer gefocust bent. Geen
excuus van, dat filmpje kijk ik nog wel. Tijdens de
les apart met groepen naar een meeting was wel
vaak verwarrend.”

Marijn heeft respect voor de docenten. “Voor de
docenten is het denk ik ook fijner om voor de klas
te staan en de interactie te hebben. Desondanks
gaat alles wel door en doen de docenten het naar
mijn mening goed.” Zijn voorkeur gaat ook uit naar
de lessen die live gegeven worden in plaats van
een PowerPoint die ingesproken is door docenten.
Beide mogelijkheden zie je voorbijkomen. Het
allerliefst volgt hij zijn colleges natuurlijk fysiek. 

Afstuderen  
Een stage zoeken is niet makkelijk in deze tijd. Om
toch een passende afstudeerplaats te vinden
bepaalt Marijn eerst wat voor een type organisatie
hij interessant vindt en wat voor soort opdracht hij
wilt. “Een bericht op LinkedIn zetten en in mijn
eigen netwerk kijken zijn stappen die ik als eerste
onderneem,” zegt Marijn.

MARIJN FEENSTRA (22)
Marijn zit in het vierde studiejaar en in het G-
cluster volgt hij nog lessen. Hij bereidt zich
ondertussen voor op het afstuderen.  Voor Marijn
is de TIP om tijdens de online lesperiode een
goede balans te houden tussen je studie en je vrije
tijd. Marijn: “Ik maak altijd een planning en dan kijk
ik hoeveel uur ik aan mijn studie wil besteden. Dit
zorgt er onder andere voor dat ik gemotiveerd blijf,
hoewel alles op afstand wel lastig is. Normaal
gezien ging ik op school of in de bieb studeren.
Dat gaat even niet.”

Benieuwd wat voor veranderingen het
Coronavirus voor docenten met zich

meebrengt? 
Lees ook: Docenten in tijden van

Corona.
www.svfast.nl/artikelen/
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